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Agenda Algemene ledenvergadering 30 mei 2022 
 
15:45 uur – inloop 
 
16:00 uur – aanvang algemene ledenvergadering 
 

1. Opening ALV 
2. Vaststelling agenda 
3. Mededelingen 
4. Verslag ALV  28 november 2022 – (bijlage 1) 
5. Bestuursverslag 2022 – (Bijlage 2)  
6. Kascontrolecommissie 
7. Voordracht Fred den Hartog als nieuw bestuurslid – bijlage 3) - Stemming 
8. Dispensatie bestuurstermijn Maaike Westinga en Antoinette Wijffels - Stemming 
9. Rondvraag 
10. Sluiting 

 
17:00 uur – einde algemene ledenvergadering 
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Bijlages ALV Boekje 
 
Bijlage 1: Verslag Algemene Ledenvergadering 28 november 2022 (pagina 4) 
 
Bijlage 2: Voordracht Fred den Hartog als nieuw bestuurslid (pagina 6) 
 
Bijlage 3: Bestuursverslag (extern document) 
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Bijlage 1 
 
Notulen Algemene Ledenvergadering VPT 28 november 2022 
 
Locatie: Online via ZOOM 
Aanwezig: deelnemerslijst ter inzage. 
Bestuur: Maaike Westinga (voorzitter), Klaas Tops (secretaris), Antoinette Wijffels (penningmeester), 
Jean-Michel Nelissen, Bas Kunnen 
 
Opening 
De voorzitter heet iedereen welkom. 
 
Mededelingen 
Er zijn geen mededelingen. 
 
Verslag ALV 13 juni 2022 
De secretaris loopt het verslag van de vorige vergadering door. Er zijn geen opmerkingen vanuit de 
vergadering. Hierbij wordt het verslag goedgekeurd. Ook wordt het verlag van de groepssessie 
doorgenomen. Vraag uit de vergadering: Uit het verslag en ook uit de contacten die Jaap heeft gehad 
met leden blijkt dat het verenigingsblad Zichtlijnen heel belangrijk wordt gevonden en dat het goed 
zou zijn dat er op korte termijn een zelfstandig hoofdredacteur geworven wordt. Het bestuur geeft 
aan dat deze boodschap duidelijk is doorgekomen en dat daar werk van wordt gemaakt. 
 
Kascontrolecommissie 
De kascontrolecommissie heeft de boeken gecontroleerd. Lian The deelt de bevindingen: het zag er 
allemaal netjes uit, er waren enkele vragen over BTW en de toebedeling van de verschillende 
ledencategorieën. Deze zijn allemaal netjes beantwoord. Een aanbeveling vanuit de 
controlecommissie is om leden goed aan te sporen te betalen als ze dat niet doen. Dat mag best 
streng gebeuren. De commissie heeft een verslag gemaakt, ondertekend en dit naar het bestuur 
gestuurd. De kascontrolecommissie stelt dan ook aan de leden voor decharge te verlenen aan het 
bestuur voor de jaarrekening van 2021 en deze goed te keuren.” 
 

Er wordt gestemd door middel van een poll en de vergadering verleent het bestuur 
decharge voor de jaarrekening over 2021 

 
Vraag uit de vergadering: Is er eigenlijk een quorum om te stemmen tijdens de vergadering gezien de 
lage opkomst? 
Het bestuur: er is geen minimumaantal vastgesteld in de statuten, al is het wel jammer dat er weinig 
mensen komen opdagen. Dat is een punt van aandacht en het is ook bij andere verenigingen aan de 
hand.  
 
De voorzitter vraagt hoe het met de bezetting van de kascontrolecommissie zit? Lian is aan het einde 
van haar termijn. Er wordt een oproep gedaan aan de leden om zich aan te melden zitting te nemen 
in de commissie. Aan de aanwezigen in de vergadering wordt gevraagd mee te denken over mensen 
die dit willen doen. Het kost 1 uur per jaar. 
 
Bestuurszaken 
De voorzitter: “Bestuurslid Huub Mars heeft besloten na zijn eerste termijn te stoppen als 
bestuurslid. We zijn met enkele mensen in gesprek om zitting te nemen in het bestuur. Ook zit de 
termijn van Maaike (voorzitter), en Antoinette (penningmeester) er bijna op. We denken erover om 
dispensatie te vragen aan de vergadering een jaar door te gaan zodat de mogelijkheid ontstaat om 



Vergaderstukken ALV 13 juni 2022 5 

nieuwe mensen goed in te werken en zaken die we nog willen bereiken goed op te starten. Hier 
komen we in het voorjaar op terug.” 
 
Begroting 2023 
De begroting 2023 wordt toegelicht door de penningmeester: “Aan de omzetkant gaan opbrengsten 
lidmaatschappen iets omlaag. We gaan weer een aantal leden afschrijven die niet betalen en ook 
niet reageren op herinneringen een aanmaningen. Opbrengst Zichtlijnen gaat omhoog omdat we 
verwachten meer advertenties te verkopen nu de lockdowns voorbij zijn. Ook uit projecten en 
verenigingsactiviteiten hebben we inkomsten omdat die weer meer mogelijk zijn. Aan de kostenkant 
gaan de personeelskosten omhoog omdat we verwachten meer mensen in te zetten voor de 
activiteiten en de organisatie van de vereniging. De kosten voor Zichtlijnen gaan ook omhoog omdat 
zowel redacteuren als drukwerk duurden zijn geworden. We hebben besloten om dit jaar geen 
contributieverhoging te doen. Dit vooral vanwege de situatie waar veel leden mee te maken hebben. 
We hebben vorig jaar, omdat we nauwelijks activiteiten konden organiseren, vermogen opgebouwd 
en dit is ook een manier om dat weer een beetje aan de leden terug te geven. Projectkosten en de 
kosten voor verenigingsactiviteiten gaan fors omhoog, ook omdat het nu weer mogelijk is te reizen 
voor projecten en activiteiten te organiseren. Onder de streep hebben we een negatief resultaat, 
maar dat is goed omdat we dus de afgelopen jaren vermogen hebben opgebouwd.” 
 

Er wordt gestemd door middel van een poll en de vergadering keurt de begroting 2023 
goed 

 
Rondvraag 
Marcel Albers geeft aan dat het een bekend fenomeen is dat het moeilijk is om mensen enthousiast 
te krijgen een bestuursfunctie te vervullen. Hij geeft een voorbeeld uit een andere situatie waar een 
groep young professionals bij elkaar is gezet om na te denken over de vereniging. Dit levert mooie 
resultaten op en geeft goede input aan de vereniging. Misschien een idee om ook bij de VPT te 
proberen. Antoinette geeft aan dat dit bij de VPT al eens gedaan is, en dat het een goed idee is dit 
weer nieuw leven in te blazen. 
 
Louis Janssen vraagt wat de reden is deze vergadering via ZOOM te doen. Antoinette: “de reden dat 
we het zo doen is dat iedereen het zo ontzettend druk heeft en we hopen dat op deze manier de 
kans groter is dat mensen een uurtje tijd kunnen vrijmaken de ALV bij te wonen.“ 
 
De voorzitter sluit de vergadering. 
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Bijlage 2 
 
Voordracht Fred den Hartog als nieuw bestuurslid 
 
Beste leden van de VPT, 
 
Graag wil ik me voorstellen, ik ben Fred den 
Hartog, 48 jaar oud en woonachtig in Klundert 
(Noord-Brabant), of zoals de Brabanders 
zeggen “in de Klundert”.  
Op dit moment ben ik werkzaam bij Theater 
Zuidplein in Rotterdam als hoofd Technische 
Dienst/ facilitaire zaken. Theater Zuidplein ken 
ik al een groot deel van mijn leven. 
Via een stagetraject op MTS (zo heette een 
school toe nog… ) in Rotterdam Zuid was 
Theater Zuidplein een van de plekken waar je 
dit voor een periode van een jaar kon 
vervullen. 
Vanaf het moment dat ik het theater binnen 
liep ben ik bevangen door het 
theatervirus.  Na de stagetijd ben ik kort gaan 
werken voor een laser verhuurbedrijf en daar 
verzorgden we grote en kleine lasershows in 
zowel binnen- als buitenland.  Dit waren shows voor bedrijven, feest-comités maar ook voor 
theatervoorstellingen die door het land toerden. 
Na deze spannende maar leuke tijd ben ik gaan werken bij Theater Zuidplein. Eerst als allround 
medewerker en later als specialist licht binnen de technische dienst. In die tijd kregen we het als 
theater voor elkaar om bewegend licht aan te schaffen. Met het toenmalige hoofd Technische Dienst 
hebben we in de jaren daarna de set steeds verder uitgebreid.  
Vanuit de functie als lichtspecialist ben ik doorgegroeid naar toneelmeester over vervolgens weer 
door te kunnen groeien naar mijn huidige functie, hoofd Technische Dienst/ facilitaire zaken. 
Sinds 6 mei 2020 is Theater Zuidplein gevestigd in haar gloednieuwe locatie aan de Gooilandsingel in 
Rotterdam Zuid.  (Letterlijk op een steenworp afstand van de oude locatie) Ruim 6 jaar voor de 
oplevering van de nieuwe locatie ben ik zeer intens betrokken geweest bij de nieuwbouw. Samen 
met alle betrokkenen hebben we alle fases van de bouw doorlopen, van voorlopig ontwerp tot 
uiteindelijk de oplevering. Het was een fantastische kans om als technicus mee te mogen denken en 
te beslissen hoe jij het theater technisch zou willen zien! 
  
Waarom ik graag zou willen deelnemen aan het bestuur? Sinds 2019 is de wereld van theater in een 
nog grotere stap gaan veranderen. We weten met z’n allen wat de gevolgen voor het theater waren 
gedurende de Covid periode. Mensen zijn veranderd, de nadruk ligt nog meer op vrije tijd en we zijn 
ons op andere vlakken bewust geworden dat niet alles vanzelfsprekend is. 
Zeker in de huidige tijd is zoeken naar de juiste mensen een enorme uitdaging van de theaters in 
Nederland. We moeten het vak nog aantrekkelijker maken en mensen laten zien dat ons vak het 
mooiste vak is waarbij de technologie op een hoog niveau staat. Aan deze taak wil ik heel graag mijn 
steentje bijdragen, we moeten als technici een ambassadeur zijn voor ons vak. Binnen het bestuur 
van de VPT is dit een uitgesproken kans. 


